

## Karly

### Calendar

#### Mon, Jan 9

Site Council, 4 PM, Staff Lounge

#### Thu, Jan 12

PTSA Meeting, 8:45 AM, Staff Lounge

Fall Sports Awards Ceremony, 7:30 PM, Bow Gym

#### Fri, Jan 13

Sophomore Parent Network Meeting, 8:30 AM, PE Classroom

#### Mon, Jan 16

MLK Holiday - NO SCHOOL

#### Tue-Fri, Jan 17-20

4-Day-Week Schedule (see [Calendar](#))

#### Wed, Jan 18

Summer Opportunities Fair, 7 PM, Library

#### Thu, Jan 19

World Language Placement Tests, 3 PM, Room, G5

For a complete calendar of all school events, go to the [Gunn Calendar](#). For corrections or additions to the Calendar, contact Martha Elderon.

## 日历

1月9日星期一

学校事务理事会 (site council), 下午4点, 工作人员休息室

星期四, 1月12日

PTSA会议, 上午8:45, 工作人员休息室

秋季体育颁奖典礼, 下午7:30, Bow健身房

周五, 1月13日

10年级家长联系网会议, 早8:30, 体育教室

1月16日星期一

马丁路德金假日 – 学校不上课

周二至周五, 1月17日至20日

这个星期有四天课, 学校日程安排见这里的日历 [Calendar](#)

星期三, 1月18日

夏季机会交流会, 下午7点, 图书馆

星期四, 1月19日

外语水平测试, 下午3点, 教室G5

有关所有学校活动的完整日历, 请看Gunn日历Gunn Calendar。要更正或添加日历, 请联系 Martha Elderon。

## **Gunn**

### **Fall Sports Awards Ceremony**

*Thu, Jan 12, 7:30 PM, Bow Gym*

Come out and celebrate our Fall athletes at the Sports Awards Ceremony! Our athletes have worked very hard this season and it shows! We have had an incredible season of success so come out to show your appreciation for our dedicated Titan athletes. A reception, with refreshments, will be held immediately following the ceremony so families and students have an opportunity to congratulate the athletes in person. If you have any questions, contact Cassandra Gencarella (Sports Awards/Boosters Liaison) at [mginx@sbcglobal.net](mailto:mginx@sbcglobal.net).

### **秋季体育颁奖典礼**

星期四，1月12日下午7:30，Bow健身房

请来出席体育颁奖典礼并庆祝我们的秋季运动员！我们的运动员在这个季节练习得非常努力，效果很明显！我们已经有一个令人难以置信的成功季节，所以请来展示对我们勤恳的Titan运动员的欣赏。在仪式后，将立即举行接待会，有点心，各个家庭和学生们有机会亲自祝贺运动员们。如果您有任何问题，请通过[mginx@sbcglobal.net](mailto:mginx@sbcglobal.net)联系Cassandra Gencarella（体育奖/助推项目联络员）。

### **Gunn World Language Placement Tests**

*Thu, Jan 19, 3 PM, Room G5*

If your student is a native speaker or heritage language learner of Chinese, Spanish, French, Japanese, or German, and you would like them to study that language, we need them to take a WL Placement Test so that they can be enrolled in the appropriate WL course for the 2017-18 year. The test takes about an hour. Please contact Krissy Ludemann ([kludemann@pausd.org](mailto:kludemann@pausd.org)) to reserve your spot, or if you need more information. Placement tests for non-native/heritage speakers will be given later in the semester.

### **Gunn外语水平测试**

Thu, 1月19日下午3点，G5教室

如果你家学生母语是中文，西班牙语，法语，日语或德语，并且你希望他们学习该语言，我们需要他们参加外语水平考试，以便他们在2017-18学年可以注册水平适当的外语课程。测试大约需要一个小时。请联系Krissy Ludemann（[kludemann@pausd.org](mailto:kludemann@pausd.org)）来注册考试，或者如果您需要更多信息也请联系她。非母语学生的水平测试将在本学期后期进行。

## **Gunn Foundation Now Accepting Applications for Need-Based Scholarships for Class of 2017**

*Application deadline: Mon, Mar 6*

The Gunn Foundation, launched in 1968, raises funds to provide need-based scholarships to Gunn High School seniors. Last year, we awarded \$80,500 in scholarships to 29 students, many of whom are first-generation college students who have overcome significant personal and financial challenges to pursue further education. Visit us at [www.gunnfound.org](http://www.gunnfound.org) to find out if your student is eligible for this need-based scholarship or to make a donation in support of our students. Contact Lynne Russell at [lynnerussell1@gmail.com](mailto:lynnerussell1@gmail.com) with questions. The application is available at <http://gunnfound.org/application/>.

## **Gunn基金会现在接受2017届毕业生的有需求学生奖学金申请**

申请截止日期：3月6日星期一

于1968年发起的Gunn基金会，筹集资金为Gunn高中的毕业生提供基于需求的奖学金。去年，我们为29名学生颁发了80,500美元的奖学金，其中许多是他们家庭的第一代大学生，他们克服了重大的个人和财务方面的挑战，以继续深造。请访问我们的网站[www.gunnfound.org](http://www.gunnfound.org)来了解您的学生是否有资格获得这种基于需求的奖学金，或者您可以捐款以支持我们的学生。如有问题，请联系Lynne Russell [lynnerussell1@gmail.com](mailto:lynnerussell1@gmail.com)。这个网站有申请信息：<http://gunnfound.org/application/>。

**Karly**

## **FROM THE PREVIOUS ISSUE:**

### **Site Council**

*Mon, Jan 9, 4-6 PM, Staff Lounge*

Each month, Site Council discusses a few points of the school improvement plan (as developed during the WASC accreditation process) and other school updates/issues raised by our Principal, PTSA, parents, and students. To see a copy of this month's agenda (or information from previous meetings), visit the [Site Council website](#). If you have a question about a whole-school issue or policy, you may raise it during Open Forum at a Site Council meeting or contact any of us: Liz Milner, Ani Gnanalingam, Jane Dick, Jen Schultz.

### **学校事务理事会**

周一，1月9日下午4点至6点，工作人员休息室

每个月，学校事务理事会 Site Council会对WASC认证过程中制定的学校

改进计划进行讨论，也会讨论我们的校长，PTSA，家长和学生提出的其他的关于学校的问题和信息更新。要查看本月议程的副本（或者以前会议的信息），请访问Site Council网站[Site Council website](#)。如果您对整个学校的事物或政策有任何问题，您可以在理事会会议开放论坛期间提出，或联系我们中的任何人：Liz Milner, Ani Gnanalingam, Jane Dick, Jen Schultz

### **Sophomore Parent Network Meeting**

*Fri, Jan 13, 8:30-10:30 AM, PE Classroom*

We will be having a meeting with Linda Kirsch. Linda will be covering topics that are of concern to the parents and were brought up during the survey, such as 4 year plan, Summer plans, PSAT, etc. Hope to see you all there. If any questions please contact, Shalini, Mrinal or Kimberly.

### **10年级家长联系网会议**

星期五，1月13日，早8:30-10:30，体育教室

我们将与Linda Kirsch会面。Linda将涵盖家长关心的问题，以及在问卷调查期间家长们提出的问题，比如4年计划，暑期计划，PSAT等。希望看到所有人参加。如有任何问题，请联系Shalini, Mrinal或Kimberly。

### **Gunn PTSA Calling for Nominating Committee Members**

The Gunn PTSA is seeking volunteers to serve on the Nominating Committee to fill PTSA volunteer positions for the 2017-18 school year. This is a great opportunity to connect with Gunn parents while getting involved with the PTSA for a limited amount of time. The Committee's functions include:

- \* Recruiting candidates for the elected officers of the executive board
- \* Assisting the current executive board to fill the chair positions of other committees
- \* Serving from mid-January to the annual election, although the work is mostly complete by March
- \* Working about 2 hours per week, mostly by email and phone

If you are interested in joining the Committee or have questions, please contact Catherine Wytmars at [parliamentarian@gunnpta.org](mailto:parliamentarian@gunnpta.org).

### **Gunn体育信息**

Gunn Sports Boosters运动促进项目想要表彰这些球队/运动员：

Gunn男篮队在非同盟比赛中打败了Del Mar队，比分58-31。Jeffrey Lee-Heidenreich得到20分，有10个篮板。本周荣誉提名运动员是男篮队的Demarco Shepard。

## **Gunn Athletics**

Gunn Sports Boosters would like to recognize the teams/athlete:

Gunn Boys Basketball beat Del Mar, 58-31 in a nonleague game. Jeffrey Lee-Heidenreich scored 20 points and had 10 rebounds. Honorable mention for Athlete of the Week was Demarco Shepard for Boys Varsity basketball.

### **Gunn PTSA在招募提名委员会成员**

Gunn PTSA正在招募志愿者在提名委员会任职，以在2017-18学年填补PTSA志愿者职位。这是一个很好的机会在有限的时间内在参与PTSA活动时与Gunn的父母们联络。委员会的职能包括：

\*为执行委员会的当选成员招聘候选人

\*协助现任执行委员会填补其他委员会的主席职位

\*从一月中旬到年度选举之间服务，虽然工作主要是在3月份之前完成

\*每周工作大约2小时，主要是通过电子邮件和电话

如果您有兴趣加入委员会或有问题，请联系Catherine Wytmar [parliamentarian@gunnpta.org](mailto:parliamentarian@gunnpta.org)。

## **Jasmine**

### **PAUSD & PTAC**

#### **College for Students with Special Needs:**

**What You Need to Know** 大学有特殊需要的学生:你需要知道什么

*Wed, Jan 18, 7-9 PM, Santa Rita Elementary School (MP Room), 700 Los Altos Ave, Los Altos*

*周三，1月18日，晚7-9点 Santa Rita小学 (MP教室)，Los Altos大街700号，Los Altos*

Many high school students with special needs, learning challenges, or disabilities (on an IEP

or 504) will consider post-secondary education. Options include community college, 4-year college, and universities with a variety of options and support. It can be overwhelming at first. Come find out more about what's available and how you can help prepare for your student's education after high school. Panelists: Sandra Cernobori (counselor from Paly), Foothill Community College and Kevin Shields, (disability services at UCB). Jointly sponsored by SELPA1 CAC and Palo Alto CAC. [www.cacpalalto.org](http://www.cacpalalto.org)

许多高中学生有特殊需要,学习的挑战,或残疾(IEP或504)将考虑中学后教育。选项包括社区学院、四年制学院和大学有多种选择和支持。它可以是压倒性的。来找到更多关于是什么以及如何帮助你的学生高中毕业后的教育做准备。小组成员:Sandra Cernobori(Paly的辅导员),山麓社区学院和Kevin Shields(UCB残疾服务)。SELPA1 CAC和帕洛阿尔托CAC共同主办。

### **COLEGIO PARA ESTUDIANTES CON NECESIDADES ESPECIALES: LO QUE NECESITA SABER**

*Miércoles, Enero 18, 7-9 PM, Santa Rita Elementary School, salón MP, 700 Los Altos Ave, Los Altos*

Únase a nosotros! Muchos de los estudiantes de la preparatoria con necesidades especiales, retos de aprendizaje, o discapacidades ( en un PEI o 504) van a considerar educación postsecundaria. Opciones incluyen colegio comunitario, colegio de 4 años, y universidades con una variedad de opciones y apoyo. Ven infórmate mas sobre lo que esta disponible y como puedes ayudar preparar la educación de tu estudiante después de la preparatoria. Panelistas: Sandra Cernobori (consejera de Paly), Foothill Community College, Kevin Shields (servicios de discapacidades en UCB). [www.cacpalalto.org](http://www.cacpalalto.org)

**\*\*NEW\*\* Palo Alto Chinese New Year Fair**  
*Sun, Feb 12, 2-5 PM, Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto*

The Palo Alto Chinese Community cordially invites you to join our 2017 Chinese New Year Fair, which will feature performances of Chinese folk music, instruments and dances by local talents as well as students from Palo Alto Unified School District (PAUSD). Many Chinese culture will be exhibited such as Chinese brush painting, Mahjong, dumpling-making, fung shui, board games and crafts. The event is free to all Palo Alto residents, and food will be sold for fund-raising to support Palo Alto schools. This event is co-sponsored by City of Palo Alto and the PTA Council, and the goal is to promote friendship among residents of different cultures and contribute to the vibrancy and health of our diverse community. Hope to see you all there! Questions please contact Hannah Lu [hannahlu00@gmail.com](mailto:hannahlu00@gmail.com) or Sheena Chin [sheenachin@gmail.com](mailto:sheenachin@gmail.com).

Palo Alto 的华人社区诚恳地邀请你加入我们2017中国新年庙会,将有来自Palo Alto 联合校区 (PAUSD)的学生和当地人才表演中国民间音乐,乐器和舞蹈。许多中国文化将会展出,如中国的毛笔画,麻将,现场制作水饺,风水,棋盘游戏和工艺品。庙会是免费向所有Palo Alto居民,庙会售卖的食品将用以支持帕洛阿尔托学校。庙会是由Palo Alto市与PTA委员会联合主办,目的是促进不同文化背景的居民之间的友谊,和社区的活力和健康。希望在那里见到你! 问题请联系Hannah Lu [hannahlu00@gmail.com](mailto:hannahlu00@gmail.com) 或 Sheena Chin [sheenachin@gmail.com](mailto:sheenachin@gmail.com).

Karly

## Community 社区

### **\*\*NEW\*\*Silicon Valley Boychoir Auditions**

*Fri, Jan 6-13 & 20 by appointment,  
600 Homer Ave, Palo Alto*

Auditions for the spring semester are held at the choir's rehearsal location near downtown Palo Alto. Open to 2nd-5th grade boys. High school and middle school boys with experience may audition for upper levels. SVB provides a personalized approach to teaching singing, music theory, and sight-singing, and provides flexible scheduling for busy families. In addition to their own winter and spring concerts, SVB performs for local events including performances with Stanford University, West Bay Opera, singing at sporting events, retirement homes, and local churches. Email [info@svboychoir.org](mailto:info@svboychoir.org), call (650) 424-1242 or visit <http://svboychoir.org>.

### **\*\*新\*\*硅谷男声合唱团(SVB)招募考试**

星期五，1月6日至13日和20日，需要预约，600 Homer Ave, Palo Alto  
春季学期的招募考试在Palo Alto市中心附近的合唱团排练地点举行。招募2 - 5年级的男孩。有经验的高中和初中男生可以考高的级别。SVB提供了一种个性化的教学方法教授歌唱，音乐理论和识谱，并为忙碌的家庭提供灵活的日程安排。除了他们自己的冬季和春季音乐会，SVB还为当地的活动提供表演，包括与斯坦福大学，西湾歌剧院的表演等；在体育赛事上，退休之家和当地教堂也会演唱。请用以下方式联系：电子邮件[info@svboychoir.org](mailto:info@svboychoir.org)，电话（650）424-1242或访问



<http://svboychoir.org>。

**Tai Chi (Chinese martial art) Class**

*Sat, Jan 7-Mar 11, 2:15-3:15 PM (10 classes total), Dance Studio, Gunn High School*

This course is taught by a junior at Gunn High School. As a member of the US team, she won two gold medals and one silver medal at the 2nd World Taijiquan Championships in Warsaw, Poland. She will teach 24 simplified Tai Chi styles. All profits will be donated to the Ravenswood City School District, East Palo Alto.

Details/Sign up:

<http://www.siliconvalleyyouth.com/classes/2017/taichi.php>.

Contact: svyouth1@gmail.com

**太极拳（中国武术）课**

星期六，1月7日至3月11日，下午2：15-3：15 PM（共10节课），舞蹈工作室，Gunn高中

本课程由Gunn高中的一名11年级学生授课。作为美国队的一员，她在波兰华沙举行的第二届世界太极拳锦标赛上获得了两枚金牌和一枚银牌。她将教授24种简化的太极拳套路。所有利润将捐赠给东Palo Alto市Ravenswood学区。详细情况/注册

:

<http://www.siliconvalleyyouth.com/classes/2017/taichi.php>。

联系人: svyouth1@gmail.com

**Kids and Teens Writing Contest**

*Entries accepted until Jan 8*

Kids and teens grades 3-12 are invited to enter the library's annual writing contest! In 500 words or less, essays should answer the question, "What would you do with a billion dollars?" Entries should be submitted online at [www.cityofpal Alto.org/library](http://www.cityofpal Alto.org/library).

### 儿童和青少年写作比赛

截止日期为1月8日

我们邀请3-12岁的儿童和青少年参加图书馆的年度写作大赛！文章要求字数在500字以内，应该回答这个问题，“你会用十亿美元做什么？”参赛作品应在[www.cityofpal Alto.org/library](http://www.cityofpal Alto.org/library)在线提交。

### Monthly Parent Support Meetings

*Mon, Jan 9, 10 AM-12 PM, Los Altos Library Conference Room, 13 S. San Antonio Road, Los Altos*

A chance to ask questions and share ideas/resources with other parents of students with IEPs, 504s, learning differences, mental health challenges, etc. Parents with students of all ages are welcome, participants must respect confidentiality.

### 每月家长支持会议

周一，1月9日上午10点至下午12点，Los Altos图书馆会议室，  
地址：*13 S. San Antonio Road, Los Altos*

这是一个机会来问问题并与其他这些学生的家长分享想法/资源，这些学生包括：有IEPs的学生, 504s, 学习有所差异的学生, 有精神健康方面的挑战的学生等等。所有年龄学

生的父母都欢迎，参加者必须尊重保守保密。

**\*\*NEW\*\*New Year, New Nails (Palo Alto Library Event)**

*Tue, Jan 10, 4:30-6:30 PM, Teen Center, Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto*  
Teens, we are having a nail painting party! Get inspired with a new look for the new school year with lots of colors and designs to choose from. Nail polishes and decals provided. Registration required.

**\*\*更新\*\* 新年新指甲活动 (Palo Alto图书馆活动)**

周二，一月十日，下午4:30-6:30，青少年中心Teen Center，Mitchell Park社区中心，3700 Middlefield Rd，Palo Alto

青少年们，我们要举行一个指甲画聚会！新的学年开始，用大量的颜色和可供选择的设计来作出一个新的面貌来获得灵感。活动提供指甲油和贴花。需要注册。

**Parent Chat, Peer to Peer Support for Parents of Teens 14+**

*Tue, Jan 10, 7-8:30 PM, Orchard Room, Los Altos Library, 13 S. San Antonio Rd, Los Altos*

Are you concerned about the emotional well-being of your child? Come join a support group hosted by the Mental Health subcommittee of SELPA 1 CAC. Contact Trudy Palmer,

(650) 208-9116 or Donna Soo, (650) 828-0997 if you have questions.

[www.selpa1cac.org](http://www.selpa1cac.org)

父母的聊天，对于14岁以上青少年父母的同伴支持

周二，一月10日，晚7-8: 30 PM，  
Orchard Room, Los Altos图书馆，13 S. San Antonio Rd, Los Altos

你对你的孩子的情感健康感到担忧吗？请来加入由SELPA 1 CAC的心理健康小组委员会主办的支持小组。如果您有任何问题，请联系Trudy Palmer，（650）208-9116或者Donna Soo，（650）828-0997。  
。 [www.selpa1cac.org](http://www.selpa1cac.org)

### Caroline 2020

**\*\*NEW\*\*Meditation & Watercolor  
(Palo Alto Library Event)**

**\* 新内容 \* 水彩与冥想 ( Palo Alto图书馆活动 )**

*Sun, Jan 15, 4-5 PM, Midtown Room,  
Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto*

*时间地点：1月15日星期天，下午4点到5点，Midtown Room，Mitchell公园图书馆，3700 Middlefield Rd，Palo Alto*

Artist Lisa Solomon will engage local teens in one-hour artmaking and visualization workshop. In this workshop, Lisa will discuss cultural, scientific, and historical ideas about color, then lead participants in a Color Meditation exercise. Registration required.

艺术家Lisa Solomon将为当地青少年举办一次长达一小时的艺术制作与可视化作坊。在这次作坊里，Lisa将讨论有关颜色的文化、科学和历史观念，然后带

领参与者进行“颜色冥想”练习。若想参与，请先注册。

## **Youth Community Service MLK Day of Celebration**

### **青少年社区服务 MLK 纪念日的庆祝活动**

*Mon, Jan 16, 11 AM-2 PM, Mitchell  
Park Community Center, 3700  
Middlefield Rd, Palo Alto*

*时间地点：1月16日星期一，上午11点  
到下午2点，Mitchell公园社区活动中心  
，3700 Middlefield Rd，Palo Alto*

Gunn students and families are invited to join Youth Community Service and City of Palo Alto in celebrating diversity through the words and inspiration of Dr. Martin Luther King, Jr. There will be music and dance, entertainment, guest speakers, service organizations, youth and teen activities, MLK Legacy Walk Display and Stanford King Paper's Project. For more information, contact Leif Erickson,

leif@youthcommunityservice.org,  
(650) 858-8061,

[www.youthcommunityservice.org](http://www.youthcommunityservice.org).

我们邀请所有Gunn的学生与家庭参加“青少年社区服务”与Palo Alto市主办的通过感受Dr. Martin Luther King, Jr.的演讲和激励来庆祝多样性。将会有音乐、舞蹈、娱乐、嘉宾演讲、服务组织、青年和青少年活动，MLK Legacy Walk展出和斯坦福大学的MLK论文项目。欲了解更多信息，请通过以下方式联系：  
电子邮件：

leif@youthcommunityservice.org

电话：(650) 858-8061

网站：

www.youthcommunityservice.org

**\*\*NEW\*\*Blind Date w/a Book (Palo Alto Library Event)**

**\* 新内容 \* 与一本书“相亲” ( Palo Alto 图书馆活动 )**

*Month of February, Teen Zone,  
Mitchell Park Library, 3700 Middlefield  
Rd, Palo Alto*

*时间地点：2月份期间，Mitchell公园图  
书馆青少年活动区，3700 Middlefield  
Rd，Palo Alto*

If your blind date with a book doesn't work out, then check out a new one. No hurt feelings! Review your book date for a chance to win prizes.

如果你与第一本书的初次约会进行得不顺利，那就另选一本进行。不用担心，书不会因此而心碎！写下评论有机会赢取奖品。

**Andy**

**\*\*NEW\*\*Anti/Valentine Party (Palo Alto Library Event)**

**\*\*新\*\*情人节派对 ( Palo Alto图书馆活动 )**

*Tue, Feb 7, 4:30 PM, Midtown Room,  
Mitchell Park Library, 3700 Middlefield  
Rd, Palo Alto*

2月7日星期二，下午4:30，Midtown  
房间，Mitchell公园图书馆，3700  
Middlefield Rd，Palo Alto

Join us for lit up cards, button making, pencil duct tape roses, contests, and chocolate! Whether you loathe the holiday or not, there is something for you to make for everyone.

Registration required.

为了照明卡，按钮制作，铅笔胶带玫瑰

，比赛和巧克力， 加入我们的派对！  
无论你是否喜欢节日，我们都有趣地给你做。 需要注册。

**\*\*NEW\*\*Teen Art Classes at The Palo Alto Art Center**

**\* \* 新 \* \* 青少年艺术课 - Palo Alto 艺术中心**

Unleash the creativity in your student by signing up for one of our Teen & Tween Art Classes. We have several classes with openings for students ages 11-18. Online registration at <https://apm.activecommunities.com/paloalto/Home> is open for classes focusing on Ceramics, Drawing, Photography and Watercolor. Questions? Please contact Rebecca Passarello, [rebecca.passarello@cityofpaloalto.org](mailto:rebecca.passarello@cityofpaloalto.org) or (650) 617-3509.

通过注册我们的青少年艺术课程释放您的学生的创造力。 我们有几门课，特别为11-18岁的孩子定制。 在线注册在 <https://apm.activecommunities.com/paloalto/Home> 。开放的课程侧重于陶瓷，绘图，摄影和水彩。

问题？ 请联系 Rebecca Passarello：  
[rebecca.passarello@cityofpaloalto.org](mailto:rebecca.passarello@cityofpaloalto.org)  
或 ( 650 ) 617-3509。

**Richard**

**Tickets Now Available for Anne Lamott**

*Sat, Mar 4, 9:30 AM-12:30 PM,  
Dinkelspiel Auditorium, Stanford  
University, Palo Alto*

Join us in conversation with award-winning author Anne Lamott. Tickets on sale now for the 2017 Mothers

Symposium, a morning retreat for mothers with children of all ages to reflect on the profound undertaking of motherhood. Special Early Bird pricing: "Bring a Friend" and save \$20 when you buy two tickets. Co-sponsored by the Palo Alto Council of PTAs. For tickets and information visit <http://www.motherssymposium.org/>.

### **Gunn Connection**

#### **Publication Guidelines:**

- The Gunn Connection is published once a week, every Friday. Deadline is noon on Thursday, the day before publication.
- Please submit ANNOUNCEMENTS ONLY to the Gunn Connection at [gunnconnection@paloaltopta.org](mailto:gunnconnection@paloaltopta.org). Only announcements specific to the Gunn community will be published. Any other announcements from outside the Gunn community must first be submitted for review to the PTA eNews ([enews@paloaltopta.org](mailto:enews@paloaltopta.org)), which will then distribute it to the relevant schools in the



district.

- Announcements will be limited to 100 words or less. Any lengthier or more in-depth articles or news should be submitted to the Gunn Connection Extra (GunnNews@gmail.com).
- Announcements will be published in two consecutive issues. To have further announcements made after that, please submit your announcement again.
- Please use the words "Gunn Connection" in the subject line. Items should include a title, the date, time and location of the event, and a brief (100 words or less) description of the activity. List email, contact information and web links at the end. Content should be in the body of your email as unformatted text. Attachments subject to approval by the editors
- Items are published at the discretion of the editors.

**Thank you,**

Shari Arensdorf & Rita Lee  
Gunn Connection Editors &  
Parent Volunteers

Richard

Tickets Now Available for Anne Lamott

Sat, Mar 4, 9:30 AM-12:30 PM, Dinkelspiel Auditorium, Stanford University, Palo Alto

Join us in conversation with award-winning author Anne Lamott. Tickets on sale now for the 2017 Mothers Symposium, a morning retreat for mothers with children of all ages to reflect on the profound undertaking of motherhood. Special Early Bird pricing: "Bring a Friend" and save \$20 when you buy two tickets. Co-sponsored by the Palo Alto Council of PTAs. For tickets and information visit <http://www.motherssymposium.org/>.

Anne Lamott见面会门票在售

星期六，3月4日上午9:30 - 12:30：Dinkelspiel礼堂，斯坦福大学，帕洛阿尔托。

请加入我们与获奖作家安妮拉莫特的谈话。这是2017年的妈妈座谈会，家有不同年龄孩子的妈妈们都可以来交流成为母亲这个巨大工作所带来的变化，座谈会也给妈妈们一上午的放松，门票已开始出售。提早定票优惠：购买两张票可以节省20美元。活动由Palo Alto 家委会共同主办。有关门票和信息，请登录<http://www.motherssymposium.org/>。

Gunn Connection Publication Guidelines:

The Gunn Connection is published once a week, every Friday. Deadline is noon on Thursday, the day before publication.

Please submit ANNOUNCEMENTS ONLY to the Gunn Connection at [gunnconnection@paloaltopta.org](mailto:gunnconnection@paloaltopta.org). Only announcements specific to the Gunn community will be published. Any other announcements from outside the Gunn community must first be submitted for review to the PTA eNews ([enews@paloaltopta.org](mailto:enews@paloaltopta.org)), which will then distribute it to the relevant schools in the district.

100 words or less. Any lengthier or more in-depth articles or news should be submitted to the Gunn Connection Extra ([GunnNews@gmail.com](mailto:GunnNews@gmail.com)).

Announcements will be published in two consecutive issues. To have further announcements made after that, please submit your announcement again.

Please use the words "Gunn Connection" in the subject line. Items should include a title, the date, time and location of the event, and a brief (100 words or less) description of the activity.

List email, contact information and web links at the end. Content should be in the body of your email as unformatted text. Attachments subject to approval by the editors

Items are published at the discretion of the editors.

Thank you,

Shari Arensdorf & Rita Lee

Gunn Connection Editors & Parent Volunteers

Gunn Connectio出版指南：

Gunn Connection每周五发布一次。截止日期是星期四，即出版前一天的中午。

如果有通知要在Gunn Connection登载，请上[gunnconnection@paloaltopta.org](mailto:gunnconnection@paloaltopta.org)。只有与Gunn社区有关的特定公告才会发布。任何来自Gunn社区之外的其他公告必须首先提交给PTA

eNews ( [enews@paloaltopta.org](mailto:enews@paloaltopta.org) ) 审查，然后将其分发到地区的相关学校。  
通知应在100字以内，任何更长或更深入文章的或新闻应提交给Gunn Connection Extra ( [GunnNews@gmail.com](mailto:GunnNews@gmail.com) ) 。

公告将连续出版两期，若续刊请再次提交您的通知。

请在主题行中使用单词“Gunn Connection”。项目应包括标题，活动的日期，时间和地点，以及活动的简短 ( 100字以内 ) 描述。最后列出电子邮件，联系信息和网络链接。内容应位于电子邮件正文中未格式化的文本。附件须经编辑批准

项目由编辑自行决定发布。

谢谢，

Shari Arensdorf & Rita Lee

Gunn Connection编辑和家长志愿者